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Veřejné fórum 2016 – výsledky ověřené anketou 

 

Veřejné fórum se koná v Újezdě nad Lesy od roku 2012 každoročně dle metodiky Národní 

sítě zdravých měst ČR, jejímž členem je MČ Praha 21. Občané mají možnost ovlivnit další 

rozvoj místa, kde žijí, mohou podat růžné podněty a vždy po roce na dalším veřejném fóru se 

dozvědět, jak jsou problémy/podněty řešeny. Mnohdy u větších problémových oblastí je 

vhodné přidat kulaté stoly, aby došlo k upřesnění požadavků občanů. Je účelné uspořádat 

veřejné fórum a ověřovací anketu vždy v první polovině roku, aby mohly být výstupy 

začleněny do následujícího ročního Akčního plánu s navázáním na rozpočet MČ Praha 21. 

Veřejné fórum se konalo 20.4.2016 za účasti 67 zapsaných občanů v prezenční listině. 

Občané se vyjadřovali k tématům v 8 oblastech: územní rozvoj, doprava, školství, 

volnočasové aktivity, sociální a zdravotní oblast, mládežnický stůl, životní prostředí, občanská 

vybavenost a podpora podnikání. 

Níže uvádím vždy 2 TOP priority z každé oblasti. 

Územní rozvoj 
o zpracování koncepce urbanistického rozvoje 
o vybudování a dobudování kamerového systému 

 
Doprava 

o zřízení nové minibusové trasy/linky Rohožník – Nová Sibřina – Na Božkovně 
o zabezpečení hlavní křižovatky u Levelu, levý odbočovací pruh 

 
Školství 

o technické vybavení základní školy 
o podpora školního poradenského pracoviště 

 
Volnočasové aktivity 

o využití polyfunkčního domu Level 
o multifunkční hala a restaurace 

 
Sociální a zdravotní oblast 

o terénní psychiatr 
o oprava zdravotního střediska 

 
Mládežnický stůl 

o zabezpečení školy – kamery a vrátný 
o využití polyfunkčního domu Level pro základní školu 
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Životní prostředí 

o redukce počtu divokých prasat 
o snížení těžby v Klánovickém lese 

 
Občanská vybavenost a podpora podnikání 

o zlepšit podporu ze strany MČ Praha 21 vůči soukromníkům – např. zadávání zakázek 
o vybudování pracoviště informační služby MČ Praha 21 – infocentrum pro turisty 

 
O těchto problémech/podnětech mohli občané hlasovat na webových stránkách ÚMČ Praha 

21 nebo formou papírových anketních lístků a tím určit konečné pořadí TOP 10 problémů 

(TOP 10P). Anketa probíhala během května a června 2016. Na webu bylo vyplněno 84 anket 

a v papírové podobě 91 anket, celkem tedy bylo vyplněno 175 anketních lístků. Na 57 

anketních lístcích byl uveden problém/podnět, který občané nenalezli v předem 

definovaných problémech/podnětech. Výsledek je znázorněn v grafu č. 1. 

Graf č. 1 
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Na základě celkového vyhodnocení výsledků Veřejného fóra 2016 a následné ověřovací 

ankety je stanoveno následujících 10P: 

1. Stavební úpravy hlavní křižovatky u Levelu (zabezpečit levé odbočení) 

- zodpovídá: odbor životního prostředí a dopravy 

2. Využití Levelu 

- Zodpovídá: odbor VHČ, správy bytů a údržby, odbor školství, kultury a MA21 

3. Využití Levelu pro základní školu (kroužky, aktivity ZŠ,…) 

- Zodpovídá: odbor VHČ, správy bytů a údržby, odbor školství, kultury a MA21 

4. Zabezpečení školy (vrátný, kamerový systém,…) 

- Zodpovídá: odbor školství, kultury a MA21, odbor majetku a investic 

5. Zpracování koncepce urbanistické studie 

- Zodpovídá: odbor majetku a investic 

6. Rozšíření technického vybavení základní školy 

- Zodpovídá: odbor školství, kultury a MA21, odbor majetku a investic 

7. Podpora školního poradenského pracoviště 

- Zodpovídá: odbor školství, kultury a MA21  

8. Oprava zdravotnického střediska na sídlišti Rohožník 

- Zodpovídá: odbor VHČ, správy bytů a údržby 

9. Redukce divokých prasat v Klánovickém lese 

- Zodpovídá: odbor životního prostředí a dopravy 

10. Zřízení midibusové linky  

- Zodpovídá: odbor životního prostředí a dopravy 

11. multifunkční hala + restaurace 

- Zodpovídá: RMČ 

Problémy/podněty, které uvedli občané: 

1. Městská hromadná doprava  

- Zodpovídá: odbor životního prostředí a dopravy 

o zavedení nové midibusové linky z Kolodějí na vlakové nádraží Klánovice a zpět 

o nová linka do Sibřiny a zpět 

o prodloužení autobusové linky č. 260 na Blatov 

o více bezbariérových autobusů, zejména směrem na vlakové nádraží Klánovice 

2. Infrastruktura - oprava chodníků a silnic v Újezdě nad Lesy 

 – Zodpovídá: odbor majetku a investic, odbor životního prostředí a dopravy 

o oprava panelové cesty mezi Újezdem nad Lesy a Kolodějemi 

o oprava chodníku na vytížené trase směrem k MŠ Čentická ve směru od 

Blatova 

o vybudování obchvatu 
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o výstavba výpadovky na Úvaly 

o osázení stromů, nebo i malých lesíků na straně Újezda nad Lesy, v místech, 

kde povede obchvat R12 

o dobudování zastávky MHD u obchodních center LIDL a PENNY vždy na obě 

strany 

o výstavba ul. Druhanická dle platného Stavebního povolení 

o trvalý zákaz vjezdu kamionů 

o oprava cyklostezky do Běchovic 

o přechod pro chodce Rohožnická – Velimská 

o parkování u základní školy 

o urychlení dobudování přechodu pro chodce mezi centrem Blatov (řetězec 

obchodů a služeb okolo Penny) a rezidenčním centrem IPB real "Klánovický 

les" (pro přes 100 domů, bylo také výsledkem dávného veřejného fóra, ale nic 

se dosud prakticky nezměnilo) a identifikováno školou (bezpečná cesta do 

školy, zmiňováno žáky, návaznost na Čentickou která má chodník směrem V-Z 

mimo hlavní trasu I/12 

o více parkovacích míst na sídlišti Rohožník 

o oprava Zaříčanské silnice 

o oplanská ul. - chybí osvětlení, chodníky. Přitom se jedná o velmi 

frekventovanou ulici - hodně chodců i aut 

o doupravení zastávky Rápošovská do centra -nefunkční budka a chybí lavička 

pro seniory, úprava okolí, oschle keře 

o na hlavní silnici chybí semafor u přechodu ke škole 

o lépe zajistit úklid chodníků a silnic, údržbu zeleně (dohled na kvalitou 

realizovaných prací), údržbu dětských hřišť 

o oprava dětského hřiště „Psí plácek“ i dalších menších hřišť, která jsou 

v naprosto nevyhovujícím stavu 

o zastavování rozšiřování výstavby v Újezdě nad Lesy 

o dobudování kanalizace na hlavní silnici 

3. Vlakového nádraží Klánovice  

- Zodpovídá: odbor životního prostředí a dopravy, odbor majetku a investic, RMČ 

o zvýšení počtu parkovacích míst ze strany Újezda nad Lesy 

o při řešení parkování u vlakového nádraží postupovat ve spolupráci s MČ Praha 

– Klánovice a to bez kácení lesa, bez stavby velkokapacitního P+R či 

parkovacího domu, ale jít cestou úpravy a zefektivnění stávajících parkovacích 

míst 

o upřednostnění krátkodobého parkování K+R a rezidentů  

o u dodavatele/investora stavby rekonstrukce železniční trati pro Újezd nad 

Lesy zajistit: 1. Důsledné dodržení podmínek EIA pro úpravu terénu, cest a 

revitalizaci zeleně, které byly stavbou zasaženy. 2. Výsadbu zeleně a 
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revitalizaci zelených ploch v okolí peronu i nad rámec EIA. 3. Uvedení do 

původního stavu + oprava cesty, která vede podél peronu a je v majetku MČ 

Praha 21. 4. Parkování pro kola na peronu na újezdské straně 

o modernizace vlakového nádraží Klánovice ze strany Újezda nad Lesy 

4. Kultura a volnočasové aktivity  

– Zodpovídá: odbor školství, kultury a MA21 

o vybudování DDM – zaměřit se na volnočasové aktivity mládeže 

o více dětských hřišť a sportovních hřišť na sídlišti Rohožník 

o vyřešit skautskou klubovnu na Rohožníku 

5. Urbanistická koncepce  

– Zodpovídá: odbor majetku a investic, RMČ 

o Chybí jednotná koncepce řešení rozvoje Újezda nad Lesy, tak aby na místo 

záplatování silnic, byly postupně opravovány ulice, které budou mít 

obrubníky, chodníky a zeleně, nikoli neurčitou hranici vozovky, která zajišťuje 

nestabilitu vozovky a tím její rychlejší poškození, poškozování zeleně, 

roznášení špíny na vozovku a chodce ve vozovce. Toto vše vytváří z Újezdu 

ošklivou špinavou obec, nepřátelskou a nebezpečnou pro chodce a její 

obyvatele. Dobrým řešením komunikací (zúžení a zakřivení na místo 

retardérů), se sníží rychlost vozidel, rozšíří bezpečnost chodců a vyřeší se tak 

příčina důsledků, které se snaží obec eliminovat kamerovými systémy a 

dalšími opatřeními, omezující svobodu občanů, přitom nelepšící situaci 

Újezdu. Rozvoj relaxačních zón. Obec spoléhá na to, že díky blízkosti lesa není 

potřeba realizovat parky a hřiště. Přitom nechává ladem pozemky vhodné pro 

takovou realizaci i bez nutných velkých nákladů. Jako je například pozemek 

parc. č. 3768/2; 3768/1; 3767; dále pak pozemky parc. č. 2259; 2260; 2258; 

2261; 2262. Na těchto pozemcích se pak na místo maminek s kočárky, 

procházky občanů, scházejí mladí za účely, proti kterým vytváří obec 

prevenční programy, sdružují se zde bezdomovci a další individua, která zde 

vypalují kabely apod. 

6. Ostatní 

o zákaz chovu koní pod obytnou zónou – zápach, koňské výkaly v ulicích na 

Blatově, nadměrný výskyt hmyzu  

- Zodpovídá: odbor životního prostředí a dopravy 

o důsledné dodržování hygienických limitů pro hluk při kulturních akcích a 

sportovních akcích v Újezdě nad Lesy: 1. Zákon o ochraně veřejného zdraví se 

v § 30 zmiňuje o hluku z veřejné produkce hudby (koncert, taneční zábava 

atd). Tento hluk nesmí překročit hygienické limity dané prováděcím 

předpisem (tedy nařízením vlády 272/2011 Sb.). 2. Konání hudebních 

produkcí na veřejných venkovních prostranstvích spadá do pravomocí obce, 

které tyto akce regulují výhradně organizačním způsobem. Lze omezit i dobu 
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trvání akce ev. hudebních produkcí při těchto příležitostech, což je též 

v možnostech pořadatele  

- Zodpovídá: odbor životního prostředí a dopravy 

o zlepšení práce městské policie pro zvýšení bezpečnosti v Újezdě nad Lesy 

- Zodpovídá: RMČ 

o alarmující je mateřská školka (Sluníčko) Polesná v třetím patře ZŠ v ulici 

Polesná. Umístění mateřské školky ve třetím patře je především velmi 

pravděpodobně proti bezpečnostním předpisům - kdyby se něco stalo, jak 

malé děti sejdou dolu po schodech? V druhé řadě je to nepraktické pro 

všechny osoby, které tam musejí s dětmi chodit, ať už rodiče a především 

učitelé. ZŠ staví novou budovu v blízkosti dětského hřiště pro děti 

předškolního věku, bylo by vhodné - už z bezpečnostních důvodů - školku 

umístit tam. Slyšela jsem, že na novostavbu dostala grant ZŠ a ne MŠ, 

nicméně tím, že by přesunula školku tam, by snad mohla rozšířit své prostory 

o třetí patro - děti druhého stupně a kabinety učitelů by tam mohly být 

mnohem spíše  

- Zodpovídá: odbor školství, kultury a MA21 

o stabilní stav zaměstnanců ÚMČ Praha 21 – Újezd nad Lesy  

- Zodpovídá: tajemník 

 

Vypracoval: Ing. Kateřina Blinková (referent OŠKMA) 


